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رئیس سازمان حج و زیارت اعلام کرد
آغاز اعزام های استانی به عتبات

رئیس س��ازمان ح��ج و زیارت ب��ا تاکید بر 
اعزام های اس��تانی به عتبات عالیات اظهار کرد: 
حتما باید بازار رقابت بین استان ها به وجود آید 
و همچنین با توجه به سلیقه مردم خدمات ارائه 
کنیم. به گزارش »وطن امروز«، حمید محمدی 
در نشست کارگزاران و مدیران حج استان فارس 
به تشریح برنامه های س��ازمان حج و زیارت در 
حوزه عتبات عالیات و حج تمتع ۹۷ پرداخت و 
گفت: در بحث اعزام عتبات استانی بسیار جدی 
هستیم؛ با توجه به شرایط فعلی که رقابت جدی 
در ارائه خدمات مناسب به زائران حرف نخست را 
می زند، استان ها با رعایت اصول کلی ابلاغی، در 
جذب و اعزام زائر منطبق با شرایط استان خود 
آزادی عمل دارند. رئیس سازمان حج و زیارت در 
ادامه تصریح کرد: سازمان حج و زیارت 2 وظیفه 
دارد ک��ه یکی صیانت از حقوق زائر و حمایت از 
حقوق دفاتر و شرکت های خدمات زیارتی است. 
محم��دی تاکید کرد: حتماً  باید بازار رقابت بین 
استان ها به  وجود آید و همچنین باید با توجه به 

سلیقه مردم خدمات ارائه کنیم.

وزیر آموزش وپرورش تشریح کرد
آخرین جزئیات لایحه تغییر زمان 

آغاز سال تحصیلی

وزیر آموزش وپرورش گفت: به نظر می رس��د 
اجماع درباره تغییر زمان آغاز سال تحصیلی در 
حال به دس��ت آمدن اس��ت و بزودی لایحه آن 
را آم��اده خواهیم کرد. س��یدمحمد بطحایی در 
گفت وگو با ایلنا، در رابطه با آخرین وضعیت تغییر 
تقویم آموزش��ی و پیشنهاد بازگشایی مدارس از 
اواسط شهریور ماه گفت: این تغییر نیازمند مصوبه 
مجلس شورای اسلامی است. هم اکنون طرح آن 
در دست بررسی است اما هنوز به نتیجه نرسیده 
است؛ یعنی اتفاق نظر واحدی در این باره حاصل 
نش��ده اس��ت تا بتوانیم لایحه آن را به مجلس 
ارس��ال کنیم. وی ادام��ه داد: به نظر می رس��د 
اجماع در این باره در حال به دس��ت آمدن است 
و ب��زودی لایحه آن را آم��اده خواهیم کرد. وزیر 
آموزش وپرورش درب��اره حذف کنکور و آمادگی 
وزارت آموزش وپرورش در این باره اظهار داش��ت: 
حذف کنکور از اختیارات وزارت علوم است اما ما 
آمادگ��ی لازم را به عنوان وزارت آموزش وپرورش 
داری��م تا اطلاعات مورد نی��از وزارت علوم درباره 
دانش آموزان را در اختیارشان قرار دهیم. بطحایی 
با بیان اینکه کارگروهی برای بررسی حذف کنکور 
تشکیل ش��ده اس��ت، تصریح کرد: این کارگروه 

تاکنون جلساتی در این زمینه داشته است.

سازمان هواشناسی هشدار داد
احتمال وقوع سیلاب 

در برخی استان ها
سازمان هواشناسی در اطلاعیه ای نسبت به 
بارش تگرگ در برخی اس��تان ها هشدار داد. به 
گزارش مهر، س��ازمان هواشناسی در اطلاعیه ای 
با توجه به ش��دت بارش طی روز شنبه در مرکز 
و نیمه غربی کش��ور، نس��بت به وقوع تگرگ در 
برخی استان ها هشدار داد. بر اساس این گزارش، 
برای امروز، رگبار و رعدوبرق و وزش باد ش��دید 
در اس��تان های کرمانش��اه، ایلام، نیمه شمالی و 
شرقی خوزستان، نیمه غربی کردستان، لرستان، 
کهگیلوی��ه و بویراحم��د، چهارمحال وبختیاری، 
جنوب هم��دان، نیمه ش��مالی بوش��هر، غرب 
مرکزی، ش��رق و نیمه جنوب��ی اصفهان، غرب 
فارس، قزوین، زنجان، آذربایجان شرقی، جنوب 
و غرب آذربایج��ان غربی، جنوب و مرکز اردبیل 
پیش بینی شده اس��ت. به سبب شدت بارش در 
برخی مناطق استان های یاد شده وقوع سیلاب و 
آبگرفتگی مسیل ها و رودخانه ها و احتمال تگرگ 
پیش بینی می ش��ود، بنابراین توصیه می ش��ود 
تمهیدات لازم جهت کاهش خسارات احتمالی 
به عمل آید.  همچنین روز یکشنبه سامانه بارشی 
وارد ش��رق کشور خواهد ش��د و احتمال بارش 
در اس��تان های خراسان رضوی و شمالی خواهد 
بود. در ادامه اطلاعیه س��ازمان هواشناسی آمده 
اس��ت: روز دوشنبه س��امانه به 2 شاخه شمالی 
و جنوبی تقس��یم می شود؛ س��امانه شمالی در 
نیمه ش��مالی و اس��تان های آذربایج��ان غربی و 
ش��رقی، نواحی دریای خزر، تهران، البرز، قزوین، 
زنجان، سمنان، خراسان شمالی و رضوی و نیمه 
جنوبی در استان های خراسان جنوبی، یزد، کرمان 
و قسمت هایی از هرمزگان فارس و نواحی بوشهر 

را دربر می گیرد.

پیام مردمی
درخواست از مخابرات تهران

این روزها مردم و مراجعه کنندگان به منطقه 
3 مخاب��رات در منطق��ه پیروزی با مش��کلات 
گوناگون��ی در زم��ان دریاف��ت خدم��ات مواجه 
هستند. ازدحام جمعیت در این مرکز، پاسخگو 
نب��ودن صحی��ح و اصول��ی برخی کارمن��دان و 
همچنین تعداد کم کارمن��دان این مرکز باعث 
ایجاد مشکلات گوناگونی برای مراجعه کنندگان 
شده است. منطقه پیروزی به دلیل تراکم جمعیت 
در شرق پایتخت نیازمند مراکز پاسخگویی مجهز 
با تعداد کارمندان مناسب است و فعال بودن یک 
یا 2 باجه برای راه انداختن کار مردم، زمینه اتلاف 
وقت  و نارضایتی را فراهم آورده است. از شرکت 
مخابرات استان تهران درخواست رسیدگی فوری 

به وضعیت این مرکز را داریم.
* جمعی از ساکنان منطقه پیروزی

دردسرهای طرح ترافیک جدید 
برای رانندگان تاکسی

عضو شورای اس��تان تهران گفت: رانندگان 
تاکسی شهرستان های استان تهران با توجه به 
اجرای طرح ترافیک در شهر تهران با مشکلات 
زیادی مواجه می ش��وند که یکی از آنها جریمه 
ورود به مح��دوده طرح ترافیک اس��ت. محمد 
عظیم��ی در گفت وگو با فارس، اظهار داش��ت: 
رانندگان تاکسی شهرس��تان های استان تهران 
برای ورود به ش��هر تهران با مش��کلاتی مواجه 
هس��تند. وی ادامه داد: شهرس��تان های اطراف 
تهران بار مش��کلات شهر را تحمل می کنند، در 
صورت��ی که طرح ترافی��ک و زوج و فردی که از 
سوی س��ازمان شهرداری تهران اعمال می شود، 
مش��کلاتی برای رانن��دگان حمل ونقل عمومی 
قرچک، ورامین و پیش��وا به وجود آورده اس��ت. 
عظیمی ادامه داد: رانندگان حمل ونقل عمومی 
بویژه تاکس��ی ها در حین عبور از مس��یری که 
برای پیاده کردن مسافران به سمت ترمینال های 
مسافری یا مترو طی می کنند مجبور به ورود در 
محدوده طرح ترافیک یا زوج و فرد هستند. عضو 
ش��ورای استان تهران ادامه داد: این رانندگان در 
سال های گذشته مبلغ زیادی را به عنوان جریمه 
پرداخت کردند لذا خواهشمندیم طرح ترافیک را 
به شکلی تعریف کنند که شامل پایانه ها نشود یا 
امتیازی برای تسهیل ورود خودروهای عمومی 

بدون پرداخت جریمه قائل شوند.

ذرات معلق کمتر از 2/5 میكرون 
ششمین قاتل جهان

نتایج یک گزارش بین المللي نشان مي دهد 
ذرات معل��ق کمتر از 2/5 میک��رون که آلاینده 
اصلي هواي بس��یاري از شهرها از جمله تهران 
اس��ت، شش��مین عامل مرگ و میر زودرس در 
جهان محس��وب مي ش��ود. به گ��زارش »وطن 
امروز«، سولماز احدي، کارشناس شرکت کنترل 
کیفی��ت هواي تهران در این ب��اره گفت: در این 
گزارش که در س��ال 2018 از س��وی مؤسس��ه 
اثرات و ش��اخص های س��لامت و پروژه ارزیابی 
جهانی بیماری ها با عنوان »گزارش ایالت جهانی 
هوا« منتشر ش��ده، مخاطرات مؤثر بر سلامتی 
انس��ان بر اساس تعداد مرگ و میر در گروه های 
مختلف سنی زنان و مردان رتبه بندی شده است. 
آنگونه که احدي گفت��ه، 6 عامل اصلی مرگ و 
میر زودرس در س��طح جهانی طی سال 2016 
به ترتیب فش��ار خون بالا، مصرف س��یگار، قند 
بالای ناش��تا، وزن و کلس��ترول بالا و پس از آن 
ذرات معلق در فضای آزاد بوده اند و بر این اساس 
آلاینده PM 2/5 شش��مین عام��ل مرگ و میر 

زودرس در جهان طبقه بندی شده است.

رئیس کمیته امداد خبر داد
افزایش تسهیلات اشتغالزایی

رئی��س کمیت��ه ام��داد امام 
خمین��ی )ره( گف��ت: س��ال 
گذش��ته اعتبارات اشتغالزایی 
۹0 درص��د افزای��ش یافت و 
امس��ال نیز این تس��هیلات را 
افزایش خواهیم داد. به گزارش ایرنا، س��ید پرویز 
فتاح در نشس��تی ب��ا م��ددکاران و مددجویان 
شهرس��تان ای��ذه اف��زود: افزای��ش ۹0درصدی 
اعتبارات اشتغالزایی کمیته امداد امام خمینی)ره( 
در س��ال گذش��ته یک اقدام انقلابی ب��ود که با 
حمایت نمایندگان مجلس و هیأت دولت محقق 
شد. وی افزود: اگر این اعتبارات در جای درست 
هزینه شود نرخ بیکاری به سرعت پایین می آید، 
زیرا با سرمایه گذاری درست و ایجاد اشتغال پایدار 
افراد بیکار جذب کار شده و در تولید کشور موثر 
واقع خواهند شد. فتاح گفت: امروز مشکل تامین 
منابع برای اش��تغال مددجوی��ان نداریم بلکه با 

مساله عدم تدبیر روبه رو هستیم. 

نبض جامعه

گروه اجتماعی: درگیری های پش��ت پرده بر س��ر 
انتخاب شهردار بعدی پایتخت ادامه دارد و آینده 
تهران همچنان در بلاتکلیفی است. اینگونه به نظر 
می رسد که انتخاب ش��هردار بعدی تهران از یک 
فرآیند ساده تعیین گزینه ها بر مبنای کارآمدی و 
برنامه، تبدیل به موضوعی برای تسویه حساب های 
درونی شده است. به گزارش »وطن امروز«، عنوان 
»یارکشی« که غلامحسین کرباسچی در سخنان 
خود بعد از حذف گزینه خودشان از لیست ۷ نفره 
برای ش��هرداری استفاده کرد، اشاره مستقیمی به 
درگیری های پش��ت پرده احزاب بر س��ر انتخاب 
ش��هردار دارد. در لیس��ت ۷ نفره ای که از نتیجه 
انتخاب شورای ش��هری ها منتشر شده، برخی به 
لحاظ سوابق اجرایی و توانایی مدیریتی با اغماض 
در حد ش��هردار یک منطقه شهرداری هستند و 
نه مدیریت کلانش��هری مثل ته��ران که علاوه بر 
پایتخت سیاسی و اقتصادی بودن، با ده ها مشکل 
ریز و درش��ت دس��ت به گریبان اس��ت. ۷ گزینه 
معرفی ش��ده توسط شورای شهر از این جهت که 
در انتخاب شان به جای واژه هایی چون کارآمدی، 
نگاه به سابقه اجرایی و مدیریتی، توان مدیریتی و 
دیگر شاخصه های لازم برای یک شهردار، بازی های 
سیاس��ی ملاک بوده، طبیعی است که در صورت 
تصدی سمت ش��هردار هم چاره ای جز تمکین از 

گروه های ذی نفع نخواهند داشت.
 شورای یکپارچه اما ناتوان ■

در همین باره ش��هردار اس��بق ته��ران معتقد 
اس��ت: هر چند اکراه دارم با صراحت بگویم شورا 
با مسأله ش��هرداری برخورد سیاس��ی کرد اما در 
نهایت آنچه اتفاق افتاده همین است. غلامحسین 
کرباس��چی ضمن انتقاد از رون��د طولانی انتخاب 
شهردار تهران و همچنین مسائل مربوط به انتخاب 
و استعفای محمدعلی نجفی، شهردار سابق گفت: 
در شورای سوم بویژه در شورای چهارم با وجودی 
ک��ه 50 درص��د اف��راد اصلاح طل��ب و 50 درصد 
اصولگرا بودند، خیلی سریع و در یک پروسه نسبتا 
کوتاهی، جمع بندی و شهردار انتخاب شد اما این 
ش��ورا که یک شورای یکپارچه است، متأسفانه در 
طول نزدیک به 11 ماه گذشته از انتخابات، هنوز 
نتوانسته  به یک جمع بندی و ترکیبی از آرا برسد 
که ش��هردار بتواند با هماهنگی سایر نهادها و کل 
نظام و حکومت، کاری قوی را ش��روع کند و وضع 
شهرداری و شهر تهران را سامان دهد. کرباسچی 
تصریح کرد: این اش��کال اساسی به شورای پنجم 
وارد اس��ت، نمی خواهم بگویم مقصر کیست ولی 
هر چه هس��ت، نتیجه و خروجی این بوده اس��ت. 
به هر حال آقایان قطعا توجیهاتی دارند ولی جواب 

قانع کننده ای فکر نمی کنم برای مردم در قبال این 
فرصت س��وزی باش��د. وی افزود: برای مردم سؤال 
است که ش��ورای یکپارچه این همه وقت حرف و 
شعار و صحبت دارد ولی عملا در شهرداری تهران، 
ثبات و آرامشی که برای کار باید باشد وجود ندارد.

شفاف سازی،  عملکرد نیست ■
کرباسچی همچنین به تاکیدهای شورا مبنی بر 
ضرورت شفافیت در تصمیم گیری ها اشاره و تصریح 
کرد: فکر می کنم وظیفه ش��هرداری این است که 
کار کند و کارش همراه با شفافیت باشد ولی اینکه 
فکر کنیم شهرداری فقط وظیفه اصلی اش شفافیت 

است، درست نیست. شفافیت 
زمانی به کار می آید که کاری 
انجام شده باشد. وی با انتقاد 
از درگیر ش��دن ش��هرداری و 
شورا به مسائل گذشته گفت: 
فرضا نس��بت به قراردادی در 
دوره قبلی و عملکرد گذشته 
مساله ای وارد است، مسؤولیت 

عملیات گذش��ته اگر هم در جهت کشف فساد و 
خطاست با مسؤولان قضایی است. شهرداری که از 
الان مسؤول می شود مسؤول دوران خودش است؛ 
البته اگر گزارش هایی داشت اینها را بفرستد برای 
دس��تگاه های ذی ربط. اگر قراردادهایی هست که 
الان باید بررسی شود بفرستد ولی اگر یک کسی 
خلاصه عملکردش فقط شفافیت است، برای مردم 
خیلی قابل قبول نیس��ت. انتقادات شهردار اسبق 

تهران به عملکرد ش��ورای ش��هر درب��اره انتخاب 
شهردار پایتخت در حالی است که محسن هاشمی، 
رئیس ش��ورای ش��هر تهران هم عملکرد شورا را 

ایده آل و مطلوب نمی داند.
 نمره 15 رئیس به شورای تشریفاتی ■

محسن هاشمی با اش��اره به عملکرد 8 ماهه 
ش��ورای شهر اظهار داشت: پرداختن به شعارها و 
تبلیغات مربوط به زمان انتخابات اس��ت و اکنون 
مقطعی اس��ت که ما باید بتوانیم در حوزه اجرا و 
عمل مسائل را حل کنیم. سیاست زدگی، تفرقه 
و درگیر ش��دن در مسائل جناحی و محفلی نیز 
خطری است که ممکن است 
به شورا آسیب برساند. با این 
شرایط اگرچه عملکرد شورای 
پنج��م را ای��ده آل و مطلوب 
نمی دان��م ام��ا آن را قاب��ل 
قبول ارزیابی می کنم. رئیس 
ش��ورای ش��هر به تصوراتش 
از ش��ورا اش��اره کرد و با بیان 
اینکه به عملکرد ش��ورا نمره 15 می دهم، گفت: 
اگر بخواهم صادقانه جواب بدهم، جایگاه شورا از 
آنچه تصور می کردم جنبه تشریفاتی و تبلیغاتی 
بیش��تری دارد؛ انتظارم این ب��ود در این جایگاه 
بتوانم با سرعت و انرژی بیشتری به حل معضلات 
و مسائل شهر بپردازم اما متاسفانه مسائل فرهنگی 
و سیس��تماتیکی وجود دارد که موجب می شود 
بخ��ش زیادی از انرژی، وق��ت و انگیزه فرد برای 

خدمت مس��تهلک ش��ود. به طور نمونه با وجود 
پیگیری ه��ای زیادی که جهت راه ان��دازی پروژه 
مترو و تقوی��ت آن در این دوره داش��ته ام، هنوز 
جهشی در فعالیت های این شرکت رخ نداده است 
و مناب��ع مالی و حمایت های لازم به س��وی این 
پروژه که مهم ترین اولویت شهر است، تخصیص 
نیافته است. انتخاب 2 سرپرست و یک شهردار در 
مدت روی کار آمدن تیم مدیریت شهری جدید 
برای ش��هرداری تهران و همچنین لیست ۷ نفره 
نهایی ضعیفی که مورد انتقاد برخی اعضای شورا 
هم قرار گرفت، نشان می دهد شورای یکپارچه و 
احزاب تصمیم گیرنده برای مدیریت شهری گزینه 
کارآمدی ندارند. با این شرایط برخی اظهارنظرها 
در روزهای گذش��ته نش��ان می دهد شورایی ها و 
نظرات پش��ت پرده روی محم��ود حجتی، وزیر 
کش��اورزی دولت دوازدهم اجماع بیشتری دارند. 
در عین حال کمپینی در فضای مجازی ش��کل 
گرفته است که مخالف انتخاب گزینه دولتی برای 
شهرداری تهران است. گفتنی است امروز تهران 
نیازمند مدیری کارآمد است نه فردی که حاصل 
سیاسی کاری و دل بستن به جناح ها باشد. شهر 
تهران در یک سال گذشته به واسطه درگیری های 
درون جناحی اعضای ش��ورای شهر از »شهردار« 
محروم بوده اس��ت و نجف��ی در ۷ ماهی که بود 
حتی فرصت نکرد از برخی زیرمجموعه های خود 
بازدید کند. اینگونه به نظر می رسد خروجی این ۷ 

نفر هم ادامه همان روزگار است.

از درگیری های پشت پرده برای انتخاب شهردار تا نارضایتی آقای رئیس از عملکرد شورای شهر

شورای یكپارچه اما تشریفاتی

رئیس شورای شهر به تصوراتش از شورا 
اش�اره کرد و با بی�ان اینکه به عملکرد 
شورا نمره 15 می دهم، گفت: اگر بخواهم 
صادقانه جواب بدهم، جایگاه ش�ورا از 
آنچه تصور می کردم جنبه تشریفاتی و 

تبلیغاتی بیشتری دارد

شنبه 8 اردیبهشت 1397وطن امروز  شماره 2426 

نایب رئیس کمیسیون بهداشت انتقاد کرد

افزایش معاینه فله ای بیماران توسط برخی پزشکان
مدیرکل آموزش وپرورش شهر تهران:

مدارس فرسوده در برابر توفان مقاوم نیستند!
نایب رئی��س  اجتماع�ی:  گ�روه 
کمیس��یون بهداش��ت و درم��ان 
مجلس با انتقاد از گس��ترش معاینه فله ای بیماران 
توسط برخی پزشکان، گفت: حداقل زمان استاندارد 
ب��رای معاینه هر بیمار بین 10 تا 15 دقیقه اس��ت. 

درباره  قربانی  محمدحس��ین 
ط��رح برخی اخب��ار مبنی بر 
فله ای برخی پزشکان  معاینه 
معروف، ب��ه خانه ملت گفت: 
در هر جایی از دنیا اس��تاندارد 
مشخصی برای معاینه بیماران 

در مراکز درمانی وجود دارد، بنابراین پزشک موظف 
اس��ت زمان اس��تاندارد را طبق قانون برای معاینه 
پزش��ک در نظر بگی��رد. به طور حت��م باید حداقل 
استانداردها را برای درمان بیمار رعایت کرد. نماینده 
مردم آستانه اشرفیه در مجلس با اشاره به اینکه عدم 
رعایت زمان کافی در معاینه بیمار در شرح حال فرد 
ایجاد مش��کل می کند، افزود: این موضوع تاریخچه 
بیماری و تش��خیص نوع بیماری را نیز با مشکلاتی 

مواجه می کند، متاسفانه معضل معاینه فله ای بیمار 
در حال گسترش بوده و بسیاری از پزشکان به جهت 
فضای تعریف شده و حجم مراجعات بیمار زمان لازم 
را برای معاینه بیمار اختصاص نمی دهند. نایب رئیس 
کمیسیون بهداش��ت و درمان مجلس با بیان اینکه 
پزش��ک نباید به این شغل به 
دید حرفه و کس��ب وکار نگاه 
کند، گفت: هر پزش��کی باید 
ب��رای درمان بیمار زمانی بین 
10 ت��ا 15 دقیقه را اختصاص 
تم��ام  در  متاس��فانه  ده��د، 
بخش  های اقتصادی یعنی نبود شفافیت در عملکرد 
وجود دارد اما پزشکان را باید نسبت به این موضوعات 
مس��تثنا کرده و به رس��الت آنها توجه کرد. گفتنی 
اس��ت طبق مصوبه دولت، متوس��ط زم��ان ویزیت 
بیمار توسط پزشک عمومی حداقل 15 دقیقه، برای 
پزش��ک متخصص حداقل 20 دقیقه، برای پزشک 
فوق تخصص حداقل 25 دقیقه و برای روانپزش��ک 

حداقل 30 دقیقه مشخص شده است.

مدی��رکل  اجتماع�ی:  گ�روه 
آموزش وپ��رورش ش��هر تهران 
گفت: ش��هر تهران بیش��ترین مدارس فرسوده 
را در کل کش��ور دارد و 26۴ مدرس��ه با قدمت 
60 س��ال در ش��هر ته��ران داریم. ب��ه گزارش 

باقری،  عباس��علی  تسنیم، 
آموزش وپرورش  مدی��رکل 
ش��هر تهران در جش��نواره 
خیران مدرسه س��از منطقه 
6 ش��هر تهران و کلنگ زنی 
اظه��ار  مدرس��ه  س��اخت 

داشت: خانواده ها و خیران قرار است با مشارکت 
یکدیگ��ر مدرس��ه بس��ازند و در اینجا فرهنگ 
مشارکت و کارهای خیر اتفاق می افتد. مدیرکل 
آموزش وپرورش ش��هر تهران تصریح کرد: شهر 
تهران به لحاظ سرانه و متراژ و مقاومت مدارس 
جزو فقیرترین استان هاست و بیشترین مدارس 
فرسوده کشور در ش��هر تهران قرار دارد. قدمت 
برخ��ی مدارس مانن��د رهنما و الب��رز به 80 تا 

100 س��ال می رس��د. باقری خاطرنش��ان کرد: 
26۴ مدرس��ه با قدمت بالای 60 س��ال در شهر 
ته��ران داریم  که آس��یب  پذیرند. در س��ال های 
گذشته توفانی اتفاق افتاد و سقف برخی مدارس 
کنده ش��د یا آس��یب دید. این مدارس در برابر 
زلزله نی��ز طاقت نمی آورند. 
وی گف��ت: امیدواری��م ب��ا 
کمک مدی��ران، نمایندگان 
و  ش��هرداری  مجل��س، 
تهران، خیران  شورای شهر 
بتوانیم  آموزش وپ��رورش  و 
مدارس فرسوده را حذف کنیم از 2500 مدرسه 
دولتی شهر تهران س��الانه 10 مدرسه به جمع 
فرس��وده ها اضافه می ش��ود و ما در سال تنها 3 
یا ۴ مدرس��ه می س��ازیم و با این روال نمی توان 
به نوسازی مدارس فرس��وده امیدوار بود. باقری 
افزود: نماینده اس��تان سیستان وبلوچستان در 
مجلس گفته بود تهران و سیستان وبلوچستان در 

فرسودگی مدارس همانند یکدیگر هستند.

نیمکتسلامت

کرباسچی: شورا با مسأله شهرداری برخورد سیاسی کرد

گ�روه اجتماعی: نماین��ده مردم بهارستان
کرمانشاه در مجلس از کندی روند 
خدمات رسانی به زلزله زدگان کرمانشاه انتقاد کرد. 
احمد صفری با انتقاد از اینکه روند خدمات رسانی به 
زلزله زدگان کرمانشاه بسیار کند است، به خانه ملت 
گفت: متاسفانه بروکراسی دست وپاگیر اداری باعث 
کندی روند خدمات رس��انی ش��ده، به عنوان مثال 
برخی افراد نسبت به مشکلات سد راه صدور گواهی 
حصر وراثت انتقاد دارند. نماینده مردم کرمانشاه در 
مجلس، ادامه داد: مردم زمستان را با هزاران سختی 
و مشقت سپری کردند و دیگر توان تحمل سختی 
را ندارند؛ مردم مش��قت دیده هیچ یاوری ندارند و با 
مشکلات ش��ان تنها مانده   اند. وی با یادآوری اینکه 
مردم بشدت نیازمند وس��ایل سرمایشی هستند، 
تصریح کرد: نیاز مردم به وسایل سرمایشی بشدت 
احساس می شود و شیوع برخی بیماری ها مانند وبا 
و س��الک آنها را تهدید می کند. این نماینده مردم 

در مجل��س دهم با تاکید بر اینکه اقدام مناس��بی 
برای اس��کان دائم مردم انجام نش��ده است، گفت: 
متاس��فانه امهال وام ها انجام نش��ده و مردم در این 

رابطه بشدت اعتراض دارند. صفری افزود: هر چند 
رهبر انقلاب دس��تور دادند در خدمات رس��انی به 
زلزله زدگان کم کاری نشود اما متاسفانه مدیران در 

اس��تان علاوه بر کم کاری، با بهانه  های واهی از زیر 
بار مسؤولیت ش��انه خالی می کنند. نماینده مردم 
کرمانشاه در مجلس ادامه داد: مقرر شد به 30هزار 
خانواده زلزله زده کرمانش��اه 2 میلیون و 200هزار 
تومان پرداخت ش��ود تا بتوانند مایحت��اج خود را 
خریداری کنند اما متاس��فانه با هزاران بهانه واهی 
در مسیر پرداخت آن سنگ اندازی می کنند. وی با 
بی��ان اینکه داوطلبان کنکور در مناطق زلزله زده با 
مشکلات زیادی مواجه هستند، تصریح کرد: وقتی 
یک خانواده در کانکس زندگی می کند چطور فرزند 
آنها با شرایط نامناسب و گرمای شدید می تواند برای 
کنک��ور درس بخواند. نماینده مردم کرمانش��اه در 
مجلس شورای اسلامی، ادامه داد: متاسفانه برخی 
افراد س��ودجو در این میان برای اخذ وام به مناطق 
زلزله زده آمده و در کن��ار مردم در چادر و کانکس 
زندگی می کنند و به حدی بی نظمی وجود دارد که 
افراد سودجو بیشتر از زلزله زده ها خدمات می گیرند.

نماینده مردم کرمانشاه در مجلس گلایه کرد

کندی روند خدمات رسانی به زلزله زدگان

آوای شهر

پل ارتباطی


